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     In the framework of the LEAD2 project under the Erasmus + program, the project consortium calls for
contributions for publications (special issue research papers) related to the theme of International
Perspectives of University Governance and Academic Leadership in the Diverse and Global Contexts.
 
The aim of the Special Issue is to bring together the studies that examine the key issues related to
International Perspectives of University Governance and Academic Leadership in the Diverse and Global
Contexts. 

 
Submission

 
    Authors interested in publishing in the special issue should first send a 300-500 word abstract with
key references, and a short bio.  
 
    Authors of the selected abstract proposals will be notified to submit their full-length articles.
Abstracts and full-length articles should be written in English. Manuscripts will be subject to
anonymous review by a panel of international reviewers.   
 
    The abstracts and full papers should be sent via e-mail attachment to chang.zhu@vub.be and
aysun.calikan@vub.be.

 
Timeline

·      

 

C A L L  F O R  R E S E A R C H  P A P E R S

S p e c i a l  I s s u e  o n  ‘ I n t e r n a t i o n a l  P e r s p e c t i v e s  o f  U n i v e r s i t y
G o v e r n a n c e  a n d  A c a d e m i c  L e a d e r s h i p  i n  t h e  D i v e r s e  a n d

G l o b a l  C o n t e x t s ’
 

摘要提交截⽌⽇期：2020年2⽉20⽇。
摘要评审结果通知：2020年3⽉20⽇。
提交论⽂全⽂的截⽌⽇期：2020年9⽉30⽇。
论⽂全⽂评审反馈：2020年10⽉30⽇。
重新提交最终论⽂修改版本：2020年11⽉30⽇。

 
 
   LEAD2项⽬征集特刊论⽂，特刊主题为国际和全球背景下的⼤学治理和学术领导⼒国际视野。
该特刊的⽬的是对在多元化和全球化背景下⼤学治理和学术领导⼒国际视野相关的关键问题进⾏研究。
 
投稿
 
   有兴趣在特刊上发表研究论⽂的作者需先提交300-500字的摘要，并附上关键参考⽂献和简短的简历。
摘要通过评审的将被通知提交全⽂论⽂。摘要和全⽂论⽂应⽤英⽂撰写。论⽂全⽂将由⾄少两位评委进⾏匿名审查。
摘要和全⽂应通过电⼦邮件附件发送⾄:
chang.zhu@vub.be 和 aysun.calikan@vub.be
 
提交时间
 

 

征集研究论⽂

关于 “多元化和全球化背景下⼤学治理和学术领导⼒的国际视⻆ ”的特
刊

J O U R N A L
季刊
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